



中国认可
国际互认
检测
TESTING
CNAS L0673

告编号:18WF45300

150011260606 (2015)国认监认字(130)号

检测报告

Test Report



国家服装质量监督检验中心（上海）

China National Garment Quality Supervision & Inspection Center(Shanghai)

上海纺织集团检测标准有限公司

Shanghai Textile Group Testing & Standard Co., Ltd



S STS STS STS STS STS
S STS STS STS STS STS

声 明

1. 本报告无本质检机构检测专用章或公章无效；
2. 本报告无批准人签名无效；
3. 本报告涂改无效；
4. 复制报告未重新加盖本机构“检测专用章”或本机构公章无效；
5. 本报告检测结果仅适用于收到的样品。
6. 委托来样保存一个月，逾期按本质检机构有关规定处理。

Announcement

1. This report is invalid without the Test Seal of this Laboratory.
2. This report is invalid without the signatures of the approver.
3. This report is invalid after alteration.
4. The copy of this report is invalid without the resealing of the Test Seal.
5. The results of this report are only applicable to samples received.
6. This sample will be kept for one month. This Laboratory will deal with it otherwise after that period.

报告编号:18WF45300

检测报告
Test Report

第1页 共2页

委托单位	上海健生教育科技有限公司		检测类型	委托检测							
生产单位	/		来样日期	2018-7-20							
样品信息	样品名称	小红帽		样品数量 3顶							
	商 标	/		等 级 /							
	样品描述/颜色	/		安全类别 B类							
	货号/款号/备注	/									
检测/判定依据	GB 18401-2010										
检测日期	2018-7-20 至 2018-8-1										
签发日期: 2018-8-1											
检测专用章											

批准: 常易阳

审核:

杨伟勇

编制: 杨伟勇



国家服装质量监督检验中心(上海)

检测报告

报告编号: 18WF45300

样品:

检测结果						
序号	检测项目	单位	标准(称)值	实测值	单项判定	
1	甲醛含量	mg/kg	≤75	未检出	符合	
2	pH值	/	4.0~8.5	8.5	符合	
3	异味	/	无	无	符合	
4	可分解致癌芳香胺染料	mg/kg	禁用(≤20mg/kg)	未检出	符合	
5	耐水色牢度	原样变色	级	≥3	4-5	符合
		沾色[聚酯纤维]	级	≥3	4-5	符合
		沾色[棉]	级	≥3	4-5	符合
6	耐酸汗渍色牢度	原样变色	级	≥3	4-5	符合
		沾色[聚酯纤维]	级	≥3	4-5	符合
		沾色[棉]	级	≥3	4-5	符合
7	耐碱汗渍色牢度	原样变色	级	≥3	4-5	符合
		沾色[聚酯纤维]	级	≥3	4-5	符合
		沾色[棉]	级	≥3	4-5	符合
8	耐摩擦色牢度	干摩擦(深)	级	≥3	4	符合
备注	“*”的为分包的项目 pH值:氯化钾溶液2h 甲醛含量:方法检出限为20mg/kg 可分解致癌芳香胺染料: 测定低限为5mg/kg。					
所检项目内容结束, 以下空白。						



简 介

本机构是经中国国家认证认可监督管理委员会（CNCA）计量认证和资质认定的授权机构，是中国合格评定国家认可委员会（CNAS）认可的实验室。

本机构可根据国家标准（GB）和行业标准（FZ、QB、HJ、HG、SN）对化纤原料、纤维、纱线、纺织品及其制品、服装、产业用纺织品、羽绒羽毛及其制品、皮革/毛皮及其制品/箱包、饰品、服装附件、鞋及鞋材等全性能或部分性能进行检测。也可采用国际标准（ISO）、欧盟标准（EN）、美国(ASTM、AATCC)、国际羊毛局(TWC)、日本（JIS）、英国（BS）等国外标准进行检测，客户有特殊要求可另行商议。

需了解详细情况，请查阅本机构网站。（网址：<http://www.stsco.biz>）

Introduction

The agency is the authorized institution accredited and qualified by China National Certification and Accreditation Administration (CNCA), and also the laboratory accredited by China National Accreditation Board (CNAS).

The agency can test all of or part of the performance of chemical fiber raw material, fiber, yarn, fabric and its products, clothing, textiles, down/feather and its products, leather/fur and its products/suitcases, jewelry, clothing accessories, shoes and shoe materials according to national standards (GB) and industrial standards (FZ, QB, HJ, HG, SN). The foreign standards including international standards (ISO), European standards (EN), American standards (ASTM, AATCC), International wool Bureau (TWC), Japan standards (JIS), Britain standards (BS) and so on are also adopted to test. If customers have special requirements, separate negotiation is welcomed.

For more information, please refer to our website. (Website: <http://www.stsco.biz>)



地址: 上海市平凉路988号2号楼

ADD: BUILDING 2 , 988 PINGLIANG ROAD, SHANGHAI

邮编(P.C.): 200082

电话(TEL.): 021-55210011 ×2211 021-64337863

投诉、监督电话: 021-62661947